

## Mother Minerva's Musings - Stewardship of the Land

You have often heard me say that we at St. John's want to be good stewards of all of God's blessings. Over 60 years ago, the Gracy Family gifted our congregation and the diocese the land to build our church buildings. The original church building has been expanded four times and a new sanctuary was built in 2004.

The community garden and the labyrinth are the two additions to the land south of our parking lot. This part of our property has used as a baseball field and a soccer field. When the new sanctuary was built the zoning for this part of our property was changed. The City of Austin required that the area be zoned a water retention pond. This designation limits how this land can be developed.

In the spring of this year, the neighborhood association invited St. John's to a meeting with the Austin's Park and Recreation Department. The neighborhood association called the meeting because they want the City to build more park space in the neighborhood. After the meeting, the City contacted St. John's because they wanted to know if we would be interested in selling the vacant land on our property.

In the Episcopal Church the property is owned by the Diocese. St. John's cannot buy or sell property without the Diocese permission. The Diocese has informed us that we can continue the conversation with the City if St. John's believes that our mission would be served by partnering with the City to develop the land into park space.

The vestry working through the Growth Action Team has begun conversations about what we can do with this vacant land. There will also be follow up meetings with the City to learn more about a potential partnership. The vestry wants to be good stewards of the blessings from God. The land south of our property has been undeveloped for many years. The invitation from the neighborhood association has opened up possibilities for our vacant land. It has created the space to begin asking questions about our stewardship of this land: What is the best use of this land so that it can bear fruit for our congregation and for the community that we serve? Who should we partner with to make our dream a reality?

I want to emphasize that no decisions have been made. We are beginning the conversation with each other to imagine what our vacant land can grow into. There are limitations to how this land can be developed, but with God's help we can steward this land to be fruitful for God's kingdom.

Some of you have already participated in one of the two conversations we have held on the last two Sundays. There will be another conversation session on Monday, December 12 at 7pm on zoom [click here](#) . Please join in the conversation to imagine what we can do with God's gift, and let me know if you are interested in being part of the team that works on this important project.

I am excited to see what we can build together!

## Reflexiones de la Madre Minerva - Mayordomía de la Tierra

Me han escuchado decir que nosotros en St. John's queremos ser buenos administradores de todas las bendiciones de Dios. Hace más de 60 años, la familia Gracy regaló a nuestra congregación y a la diócesis el terreno para construir los edificios de nuestra iglesia. El edificio de la iglesia original se ha ampliado cuatro veces y se construyó un nuevo santuario en 2004.

El jardín comunitario y el laberinto son las dos adiciones al terreno al sur de nuestro estacionamiento. Esta parte de nuestra propiedad se ha utilizado como campo de béisbol y de fútbol. Cuando se construyó el nuevo santuario, se cambió la zonificación de esta parte de nuestra propiedad. La ciudad de Austin exigió que el área se dividiera en zonas como un estanque de retención de agua. Esta designación limita cómo se puede desarrollar esta tierra.

En la primavera de este año, la asociación de vecinos invitó a St. John's a una reunión con el Departamento de Parques y Recreación de Austin. La asociación de vecinos convocó la reunión porque quieren que la Ciudad construya más espacio para parques en el vecindario. Después de la reunión, la Ciudad se comunicó con St. John's porque querían saber si estaríamos interesados en vender el terreno baldío de nuestra propiedad.

En la Iglesia Episcopal la propiedad es propiedad de la Diócesis. St. John's no puede comprar ni vender propiedades sin el permiso de la Diócesis. La Diócesis nos ha informado que podemos continuar la conversación con la Ciudad si St. John's cree que nuestra misión sería cumplida al asociarnos con la Ciudad para desarrollar el terreno en un espacio para parques.

La junta parroquial que trabaja a través del Equipo de Acción de Crecimiento ha comenzado conversaciones sobre lo que podemos hacer con esta tierra vacante. También habrá reuniones de seguimiento con la Ciudad para obtener más información sobre una posible asociación. La junta parroquial quiere ser buenos administradores de las bendiciones de Dios. El terreno al sur de nuestra propiedad no ha sido desarrollado durante muchos años. La invitación de la asociación de vecinos ha abierto posibilidades para nuestro terreno baldío. Ha creado el espacio para comenzar a hacer preguntas sobre nuestra administración de esta tierra: ¿Cuál es el mejor uso de esta tierra para que pueda dar frutos para nuestra congregación y para la comunidad a la que servimos? ¿Con quién debemos asociarnos para hacer realidad nuestro sueño?

Quiero enfatizar que no se han tomado decisiones. Estamos comenzando la conversación entre nosotros para imaginar en qué puede convertirse nuestra tierra baldía. Hay limitaciones sobre cómo se puede desarrollar esta tierra, pero con la ayuda de Dios podemos administrar esta tierra para que sea fructífera para el reino de Dios.

Algunos de vosotros ya habéis participado en alguno de los dos conversatorios que hemos realizado los últimos dos domingos. Habrá otra sesión de conversación el lunes 12 de diciembre a las 7 p.m. en zoom, haga clic aquí. Únase a la conversación para imaginar lo que podemos hacer con el regalo de Dios y avíseme si está interesado en ser parte del equipo que trabaja en este importante proyecto.

¡Estoy emocionado de ver lo que podemos construir juntos!